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Til Landbruks- og matdepartementet  
 
   

Høringsinnspill 
 
Kjøtt- og fjørfebransjens Landsforbund (KLF) vil som interesseorganisasjon for ca 130 bedrifter innen kjøtt- og 

eggbedrifter gi høringsinnspill knyttet til RÅK-ordningen.  

For eggbalansen i det norske markedet, der det er betydelig overproduksjon, er det positivt for balanseringen 

om ordningen kan benyttes. Vi er først spørrende til om ordningen skal kunne brukes til dette.  

Så ønsker vi å være tydelige på at varegruppene som mest har brukt ordningen over fler år prioriteres det siste 

året.  

Nye produkter som tar i bruk ordningen bør ikke prioriteres, selv om det kan være gode tanker om å få til 

kommersiell virksomhet.  Vi forventer at alle bedrifter som bruker ordningen jobber med hvordan man fortsatt 

kan benytte produksjonskapasiteten i Norge og har klare tanker om hvordan de fortsatt skal kunne betjene 

sine kunder i 2021. 

Derfor ser vi klart en fordel at prioriteringen av midlene gjøres slik at det kan forventes at beløpet vil dekke 

størsteparten av kalenderåret, men samtidig at hele beløpet blir brukt. 

 

KLF støtter departementets forslag om å ta ut varenummer 21.08.9098 av ordningen for 2020.   

 

 

Med vennlig hilsen  
Kjøtt- og fjørfebransjens Landsforbund 
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